
Protokoll for ungdomsrådsmøte 

 
 

Tid: 17.30      Sted: Kulturhuset 

 

Til stede; Sunniva Brustind, Line Hansen, Lise Marie Andreassen, Karoline 

Steffenrem (leder), Tonje Nordhaug, Lise Nilsen, Alejandra Pena Bustos, Irene 

Lihaug(sekretær) og Dag Sigurd Brustind (ordfører) 

 

Ikke til stede: Mathias Takøy og Mohammad  Esrar Miralikhail 

 

Sak 13/13 Skolestruktur 

Leder Karoline Steffenrem leser høyt alle høringsdokumentene i saken. 

Ungdomsrådet er uenig når det kommer til en løsning. Noen mener at ny skole på ny 

tomt er et godt alternativ, mens andre foreslår Ånstad oppvekstsenter, med tanke på 

blant annet økonomi. Det er ingen som foreslår å pusse opp nåværende ungdomsskole 

som en løsning. 

 

Fordeler Ånstad oppvekstsenter 

– Tryggere uteområde 

– Billigere å pusse opp 

– Fint uteområde 

 

Fordeler Ny skole på ny tomt 

– Vekker interesse hos barnefamilier 

– På rett side av veien 

– Tilknyttet kulturhuset 

– Mer praktisk for lærere og elever 

– Skolen blir mer oppdatert 

– Arealet er stort nok 

– Nært tannlege og lege 

 

Sak 14/13 SFO 

Ungdomsrådet syns det er positivt at SFO holder åpent 4 uker i fellesferien. 

 

Sak 15/13 Brev fra FAU til formannskapet 

Leder Karoline leser brevet høyt til resten av rådet. 

Ungdomsrådet har ingen formening om saken. 

 

Sak 16/13 Ungdomssamling 

 

Ungdomsrådet vil ha en ungdomssamling på kulturhuset der ungdommene kan 

samles og rådet får fortalt hva vi har jobbet med det siste halvannet året. Dette med 

tanke på valg til våren. Vi vil også avslutte samlingen med en fest på kvelden. 

Tonje, Karoline, Lise Marie og Alejandra har hovedansvaret for planlegging av 



arrangementet. Det må henges ut plakater, bestemmes tema, avtale dato osv. 

 

Sak 16/13 Konferanse i Tromsø 

Det er invitert 2 stk til generasjonskonferanse i Tromsø 6. og 7. mai. 

De som vil være med må spørre hjemme om de får lov av foreldrene, dette pga at 

Irene muligens ikke kan være med. Irene melder de som får lov på. 

 

 

 

Sekretær; Irene Lihaug 


